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NOG	  GEEN	  LID?	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  Zeegse	  
steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  praten	  en	  
beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  dan	  uw	  
lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  giro	  1221216	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  het	  
eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
Met	  dank	  aan	  alle	  mensen	  die	  kopij	  hebben	  
aangedragen.	  Fijn	  dat	  mensen	  zo	  positief	  mee	  
willen	  denken.	  Blijf	  a.u.b.	  kopij	  sturen.	  
 

De Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
Bestuur:	  
Voorzitter:	  	   	   Klaas	  Hooijer	  	   	   tel.:	  541469	  
Secretaris:	  	   	   Sibylle	  Rozema-‐Ludwig	   tel:	  854075	  
Penningmeester:	  	   Veronique	  Kajim	  	  	   tel.:	  580810	  
Lid	  	   	   	   Jan	  Helder	  	   	   tel.:	  541973	  
Lid	  	   	   	   Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Lid	  	   	   	   Corry	  Veenstra	  	   	   tel.:	  580910	  
Lid	  	   	   	   Janny	  Pepping	  	   	   tel.:	  302020	  
Taakverdeling:	  
Zeegser	  Loopje:	  Redactie	  VDZ	  redactie-‐zeegserloopje@zeegse-‐dorpsbelang.nl	  
Feestcommissie:	  Klaas	  Hooijer,	  Jacob	  Oeben,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  
Historische	  commissie:	  Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  
Arends,	  Wietse	  Homan,	  Janny	  Pepping	  
Verkeerscommissie:	  Jan	  Sikkema,	  Jan	  Helder,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Janny	  Pepping	  
Schouwencommissie:	  Jan	  Helder,	  Klaas	  Hooijer	  
Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
Website:	  Joke	  Gerds	  
Correspondentieadres:	  
Goldakkers	  17	  9483	  PE	  Zeegse	  
Telefoon:	  0592-‐854075	  
Email:	  secretaris@zeegse-‐dorpsbelang.nl	  
Girorekening:	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  Zeegse	  
Website:	  www.zeegse-‐dorpsbelang.nl	  (alle	  actuele	  zaken,	  Zeegser	  Loopje,	  
verslagen	  etc.).	  Foto’s	  of	  ‘dorpsmededelingen’	  kunnen	  worden	  geplaatst	  op	  de	  
website.	  U	  hoeft	  ze	  alleen	  maar	  te	  sturen	  naar	  secretaris@zeegse-‐dorpsbelang.nl)	  
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Uit	  het	  bestuur	  
	  
Denktank	  
Na	  een	  avond	  brainstormen,	  wikken	  en	  wegen,	  hebben	  de	  deelnemers	  besloten	  de	  
feestweek	  te	  verplaatsen	  naar	  de	  3e	  week	  van	  september.	  Tevens	  is	  de	  denktank	  
omgezet	  naar	  een	  werkgroep	  zomerfeest,	  die	  zich	  volledig	  zal	  inzetten	  om	  samen	  
met	  de	  huidige	  feestcommissie	  de	  organisatie	  van	  de	  feestweken	  voor	  komende	  
jaren	  op	  zich	  te	  nemen.	  De	  eerste	  actie	  is	  overleg	  met	  de	  plaatselijke	  horeca.	  Na	  dit	  
overleg	  kan	  er	  een	  programma	  in	  elkaar	  gezet	  worden.	  Ideeën	  zijn	  van	  harte	  
welkom:	  muziek,	  toneel,	  sport	  en	  spel,	  versieringen	  van	  het	  dorp.	  Graag	  willen	  wij	  
een	  nieuw	  ontwerp	  voor	  een	  pamflet	  FEESTWEEK	  ZEEGSE	  ook	  hiervoor	  kunt	  u	  uw	  
ideeën	  met	  ons	  delen	  en	  als	  u	  een	  sponsor	  kunt	  vinden	  laat	  het	  ons	  weten.	  
	  
Dorpsstokkie	  
Oudemolen	  is	  afgehaakt.	  Tijdens	  de	  evaluatie	  is	  besloten	  nauwere	  banden	  met	  
Tynaarlo	  op	  te	  zetten.	  Verdere	  uitwerking	  volgt.	  
	  
Hekwerk	  Siepelveen	  
Naar	  aanleiding	  van	  de	  oproep	  om	  een	  reactie	  t.a.v.	  ‘afrastering	  Siepelveen’,	  zijn	  
naast	  de	  discussie	  op	  de	  ALV	  (zie	  notulen)	  7	  schriftelijke	  reacties	  binnengekomen.	  
Kort	  samen	  gevat	  zijn	  hier	  de	  meest	  voorkomende:	  het	  open	  karakter	  van	  het	  
gebied	  moet	  blijven,	  er	  is	  in	  Zeegse	  al	  genoeg	  afgerasterd,	  ik	  vertrouw	  een	  
loslopend	  schaap	  net	  zoveel	  als	  een	  loslopende	  hond,	  er	  zijn	  zorgen	  over	  teveel	  
schapenmest	  op	  paden	  en	  in	  de	  duinen.	  
Als	  een	  afrastering	  nodig	  is,	  dan	  moet	  het	  een	  tijdelijke	  zijn.	  En	  als	  er	  schapen	  
grazen,	  kan	  dat	  altijd	  nog	  met	  vlaggen	  aangeven	  worden.	  Voor	  reacties	  op	  de	  ALV,	  
zie	  verslag	  op	  de	  website.	  
	  
Bijgevoegd	  2	  citaten	  uit	  de	  brief	  van	  Staatsbosbeheer	  (SSB),	  die	  wij	  op	  30	  oktober	  
ontvingen	  en	  waarin	  uitsluitsel	  over	  het	  hekwerk	  wordt	  gegeven:	  
1e	  ‘Om	  de	  Zeegser	  Duinen	  open	  te	  houden	  is	  begrazing	  met	  schapen	  een	  passende	  
en	  betaalbare	  beheerregel.	  Op	  diverse	  plekken	  in	  het	  Drentse	  Aa-‐gebied	  werken	  
we	  hier	  al	  mee.	  Dat	  geeft	  naast	  effectief	  beheer,	  ook	  een	  mooi	  plaatje.’	  
2e	  ‘Het	  effect	  van	  begrazen	  kan	  sterk	  verbeterd	  worden	  met	  een	  raster,	  waarmee	  
de	  dieren	  langer	  in	  het	  gebied	  kunnen	  blijven.	  Voordeel	  van	  deze	  werkwijze	  is	  dat	  
de	  begrazingsdruk	  naar	  behoefte	  geregeld	  kan	  worden.	  In	  eerste	  instantie	  willen	  
we	  proberen	  zonder	  raster	  een	  effectieve	  begrazing	  met	  de	  kudde	  te	  realiseren.	  
Mogelijk	  aangevuld	  met	  perioden	  met	  een	  tijdelijk	  ‘mobiel’	  raster.’	  
SBB	  heeft	  laten	  weten	  dat	  de	  regels	  voor	  het	  gebied	  binnenkort	  gepubliceerd	  zullen	  
worden.	  	  
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N.a.v.	  de	  rondvraag	  
Verkeersbewegingen:	  De	  gemeente	  is	  in	  actie	  gekomen	  met	  een	  extra	  meting	  en	  
heeft	  contact	  gezocht	  met	  een	  inwoner	  aan	  de	  Hoofdweg	  en	  een	  afgevaardigde	  
van	  VDBZ.	  Resultaten	  zullen	  volgen.	  
Project	  landschappelijk	  karakter	  erven	  en	  brinken	  Landschapsbeheer	  Drenthe.	  De	  
eerste	  contacten	  zijn	  gelegd,	  actie	  van	  Landschapsbeheer	  is	  contact	  opnemen	  met	  
de	  gemeente	  over	  de	  stand	  van	  zaken	  m.b.t.	  herinrichting	  Brink	  en	  een	  aanvraag	  
indienen	  voor	  een	  project	  in	  Zeegse.	  
	  
Extra	  algemene	  ledenvergadering	  vereniging	  	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  d.d.	  30	  oktober	  2012	  
	  
Korte	  samenvatting	  van	  het	  verslag	  van	  deze	  extra	  ledenvergadering	  die	  op	  verzoek	  
van	  een	  aantal	  leden	  van	  dorpsbelangen	  en	  het	  bestuur	  is	  georganiseerd.	  
Er	  werd	  een	  aantal	  mededelingen	  gedaan,	  o.a.	  dat	  de	  Werkgroep	  Siepelveen	  is	  
genomineerd	  voor	  de	  Vrijwilligersprijs	  van	  de	  Gemeente	  Tynaarlo.	  Inmiddels	  is	  
bekend	  dat	  de	  Werkgroep	  Siepelveen	  eerste	  is	  geworden.	  Zie	  elders	  in	  dit	  blad.	  	  
Marie	  Rietsema	  is	  tussentijds	  afgetreden	  als	  secretaris.	  Zij	  hield	  ook	  de	  website	  bij	  
en	  maakte	  het	  Zeegser	  Loopje.	  Sybille	  Rozema	  biedt	  zich	  aan	  als	  (tijdelijk)	  
secretaris,	  Aly	  Drijfhamer	  en	  Trijnie	  Martijn	  willen	  in	  de	  redactie	  van	  het	  Zeegser	  
Loopje,	  Joke	  Gerds	  biedt	  aan	  de	  eindredactie	  en	  lay-‐out	  te	  doen	  en	  de	  website	  bij	  
te	  houden.	   	  
In	  de	  ALV	  van	  maart	  2012	  is	  een	  denktank	  feestweek/evenementen	  opgericht,	  die	  
hierbij	  verslag	  doet.	  Belangrijkste	  conclusie	  is,	  dat	  het	  in	  de	  eerste	  plaats	  een	  feest	  
voor	  de	  inwoners	  (wat	  een	  breder	  publiek	  niet	  uitsluit)	  moet	  zijn	  met	  aantrekkelijk,	  
open	  karakter	  en	  niet	  weer	  in	  de	  schoolvakantie.	  Kermis	  mag,	  maar	  is	  niet	  
noodzakelijk.	  Activiteiten	  centreren	  in	  het	  weekend,	  stoppen	  met	  de	  braderie,	  
betrekken	  horeca	  in	  het	  dorp,	  uitnodigende	  open	  opstelling	  van	  de	  te	  organiseren	  
activiteiten	  op	  d	  Brink.	  Het	  geheel	  spreekt	  de	  aanwezigen	  aan,	  een	  ieder	  kan	  zich	  
vinden	  in	  de	  uitgangspunten.	  Er	  worden	  nog	  aanvullende	  opmerkingen	  gemaakt.	  
De	  denktank	  kan	  hiermee	  verder,	  komt	  er	  in	  de	  volgende	  ALV	  op	  terug.	  
Project	  ‘Dorpsstokkie’,	  een	  project	  van	  de	  BOKD	  (Brede	  Overleggroep	  Kleine	  
dorpen	  in	  Drenthe)	  wordt	  toegelicht.	  Hierin	  wordt	  onderzocht	  of	  er	  in	  
gezamenlijkheid	  zaken	  rondom	  de	  leefbaarheid	  op	  te	  pakken	  zijn,	  denk	  hierbij	  aan	  
voorzieningen	  voor	  bepaalde	  doelgroepen	  (ouderen,	  of	  juist	  jongeren).	  	  
‘DE	  kop	  van	  Drenthe’	  staat	  voor	  Duurzame	  Energie	  Drenthe.	  Dit	  is	  een	  project	  van	  
de	  BOKD	  op	  initiatief	  van	  en	  gesubsidieerd	  door	  de	  Provincie	  Drenthe.	  De	  insteek	  is	  
in	  de	  vorm	  van	  een	  wedstrijd	  tussen	  29	  dorpen/buurtschappen	  in	  de	  kop	  van	  
Drenthe	  zoveel	  mogelijk	  ideeën	  en	  meningen	  van	  individuele	  bewoners	  en	  evt.	  
groepen	  te	  verzamelen	  op	  het	  gebied	  van	  duurzame	  energie.	  	  
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Voor	  het	  beste	  idee	  is	  voor	  de	  ‘groepswinnaar’	  een	  prijs	  van	  €	  1.000,-‐	  beschikbaar,	  
voor	  de	  individuele	  winnaar	  een	  prijs	  van	  €	  500,-‐.	  Dit	  geld	  is	  bestemd	  voor	  een	  
opstart	  van	  de	  uitwerking	  van	  het	  idee,	  provincie	  en	  gemeente	  nemen	  deel	  aan	  het	  
vervolgtraject.	  Meer	  informatie	  op	  de	  website:	  ‘www.mienarf.nl’,	  ook	  ideeën	  
kunnen	  worden	  ingediend	  via	  deze	  website.	  Er	  is	  veel	  informatie	  te	  vinden	  over	  
diverse	  vormen	  van	  duurzame	  energie.	  Zo	  is	  er	  een	  overzicht	  van	  de	  beschikbare	  
‘grondstoffen’	  per	  dorp.	  Voor	  Zeegse	  blijkt	  dat	  er	  met	  inzet	  van	  alle	  ‘grondstoffen’	  
voor	  500%	  aan	  de	  elektriciteitsbehoefte	  kan	  worden	  voldaan,	  en	  voor	  100%	  aan	  de	  
gasbehoefte.	  Kortom,	  Zeegse	  zou	  met	  eigen	  opwekking	  geheel	  zelfvoorzienend	  
kunnen	  zijn	  en	  zelfs	  leverancier	  kunnen	  worden.	  	   	  
Hekwerk	  Siepelveen:	  Vandaag	  heeft	  het	  bestuur	  van	  dorpsbelangen	  een	  brief	  van	  
Staatsbosbeheer	  ontvangen,	  waarin	  gemeld	  wordt	  dat	  SBB	  in	  eerste	  instantie	  
zonder	  raster	  een	  effectieve	  begrazing	  door	  de	  schaapskudde	  wil	  realiseren.	  
Mogelijk	  aangevuld	  met	  perioden	  met	  een	  tijdelijk	  (‘mobiel’)	  raster.	  Dit	  wordt	  door	  
de	  aanwezige	  leden	  positief	  ontvangen.	  Inmiddels	  heeft	  een	  gesprek	  
plaatsgevonden	  met	  Staatsbosbeheer,	  meer	  hierover	  in	  ‘Uit	  het	  bestuur’.	  
Stand	  van	  zaken	  glasvezel:	  Dit	  ligt	  momenteel	  stil.	  Andere	  optie	  is:	  versterken	  
signaal	  via	  huidige	  kabel.	  De	  benodigde	  versterker	  is	  aanwezig,	  maar	  deze	  dienst	  
mag	  pas	  aangeboden	  worden	  als	  meerdere	  aanbieders	  dit	  gaan	  doen.	  
Waarschijnlijk	  is	  dit	  de	  meest	  reële	  optie	  op	  korte	  termijn	  voor	  betere	  
internetverbindingen.	  Wordt	  vervolgd.	  
Verkeersbewegingen	  defensie	  vindt	  toch	  weer	  plaats	  tijdens	  momenten	  dat	  de	  
kinderen	  naar	  school	  fietsen.	  Dorpsbelangen	  zal	  dit	  weer	  melden	  bij	  de	  gemeente,	  
ook	  individuele	  meldingen	  kunnen	  bij	  de	  gemeente	  gedaan	  worden.	  Ook	  het	  
roekeloze	  rijgedrag	  van	  trekker	  chauffeurs	  wordt	  genoemd	  als	  gevaarlijk	  voor	  
overige	  weggebruikers.	  Het	  uitgebreide	  verslag	  staat	  binnenkort	  op	  de	  website	  en	  
wordt	  in	  de	  ALV	  van	  maart	  2013	  uitgereikt.	  Actuele	  stand	  van	  zaken	  zie	  ‘Uit	  het	  
bestuur’.	  
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Verzoek	  van	  de	  Beheerstichting	  van	  het	  Dorpshuis	  Oudemolen	  
	  
De	  school	  in	  Oudemolen	  gaat	  helaas	  per	  1	  augustus	  2013	  sluiten.	  Het	  
gemeentebestuur	  moet	  dit	  advies	  van	  Stichting	  Baasis	  nog	  als	  besluit	  overnemen.	  
Als	  dit	  een	  feit	  is,	  vervalt	  de	  beheervergoeding	  van	  de	  gemeente	  voor	  het	  
dorpshuis,	  waardoor	  ook	  aan	  het	  bestaan	  hiervan	  een	  eind	  komt.	  
Het	  is	  voor	  veel	  bewoners	  misschien	  niet	  duidelijk	  wat	  er	  allemaal	  plaats	  vindt	  in	  
het	  gebouw.	  Buiten	  de	  school	  en	  tot	  voor	  kort	  Villa	  Kakelbont,	  maken	  nog	  meer	  
groepen	  gebruik	  van	  het	  dorpshuis-‐gedeelte	  van	  de	  school.	  De	  
gymnastiekvereniging	  Sotoz	  geeft	  er	  gymlessen	  voor	  alle	  leeftijden	  en	  heeft	  ook	  
een	  volleybalgroep.	  Op	  dinsdagmorgen	  doet	  een	  groep	  55+	  mensen	  oefeningen	  om	  
fit	  te	  blijven.	  De	  handboog	  schietvereniging	  Molenschutters	  heeft	  er	  clubavonden	  
en	  De	  NBvP,	  Vrouwen	  van	  Nu,	  houdt	  er	  maandelijkse	  bijeenkomsten.	  Eens	  in	  de	  
twee	  weken	  organiseert	  Sotoz	  op	  zaterdag	  activiteiten	  voor	  de	  jeugd	  die	  al	  van	  de	  
basisschool	  af	  is.	  Het	  gemeentebestuur	  van	  Tynaarlo	  wil	  graag	  weten	  wat	  de	  
bevolking	  van	  Taarlo,	  Oudemolen	  en	  Zeegse	  met	  dit	  gebouw	  wil.	  Wij	  vragen	  
daarom	  als	  bestuur	  van	  de	  beheerstichting	  Dorpshuis	  Oudemolen	  of	  jullie	  hier	  
allemaal	  over	  willen	  nadenken	  en	  eventuele	  suggesties	  willen	  melden	  bij	  het	  
secretariaat	  van	  het	  bestuur.	  Dat	  kan	  per	  telefoon:	  0592-‐542639	  of	  per	  mail:	  
riavaneerten@hotmail.com.	  Begin	  volgend	  jaar	  wordt	  u	  allemaal	  uitgenodigd	  om	  
hierover	  met	  elkaar	  van	  gedachten	  te	  wisselen.	  
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Theater te 
water in 
Oudemolen 
	  
Zaterdag	  2	  februari	  2013	  komt	  Theater	  te	  Water	  
weer	  voor	  ons	  optreden	  in	  het	  Mr.	  Cronehuis	  in	  
Oudemolen.	  Deze	  keer	  spelen	  ze	  ‘Blijvertje’.	  
Bertus	  staat	  in	  de	  klompen	  van	  zijn	  vader	  voor	  de	  
boerderij.	  Zijn	  moeder	  kijkt	  door	  het	  raam.	  Bertus	  
heeft	  geen	  vrouw.	  Daar	  wordt	  over	  gepraat,	  
gespeculeerd	  en	  geroddeld.	  En	  moeder	  heeft	  niet	  
het	  eeuwige	  leven.	  Zij	  vindt	  dat	  er	  wat	  moet	  
veranderen	  en	  besluit	  ziek	  te	  worden.	  Er	  komt	  een	  dokter,	  een	  bloedmooie	  
verpleegster	  en	  een	  meneer	  met	  turquoise	  viooltjes.	  Bertus	  raakt	  in	  de	  war,	  zijn	  
hoofd	  slaat	  op	  hol,	  wat	  moet	  hij	  doen?	  Bevindt	  hij	  zich	  in	  een	  droom	  of	  in	  een	  
doktersroman?	  En	  ondertussen	  probeert	  de	  buurman	  zijn	  boerderij	  te	  kopen	  en	  
vertelt	  het	  meisje	  Lieze	  hem	  over	  haar	  liefdes	  problemen	  op	  school.	  Is	  Bertus	  met	  
zijn	  vijfenveertig	  jaar	  te	  oud	  voor	  een	  eerste	  kus?	  Kan	  hij	  een	  nieuw	  leven	  
beginnen?	  Waar	  ligt	  zijn	  toekomst?	  Waar	  ligt	  zijn	  geluk?	  Hoe	  dit	  alles	  zich	  
ontwikkelt	  kunt	  u	  zien	  op	  2	  februari	  v.a.	  20.00	  uur.	  Kaarten	  kunt	  u	  reserveren	  per	  
tel.	  0592-‐231340	  of	  h.damhuis@planet.nl	  	  of	  tel.	  0592-‐542639	  of	  
riavaneerten@hotmail.com	  
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Vrijwilligersprijs is terechte onderscheiding            
De	  Werkgroep	  Siepelveen	  is	  verkozen	  tot	  beste	  
vrijwilligersorganisatie	  2012	  van	  de	  gemeente	  Tynaarlo!	  
	  
Dat	  gebeurde	  tijdens	  een	  feestelijke	  bijeenkomst	  op	  16	  
november	  jl.	  in	  theater	  De	  Kimme	  in	  Zuidlaren.	  In	  een	  
bomvolle	  zaal	  en	  onder	  groot	  applaus	  reikte	  wethouder	  
Martin	  Kremers	  de	  vrijwilligersprijzen	  2012	  uit.	  Uit	  in	  totaal	  
tien	  vrijwilligersgroepen	  zijn	  bij	  eerste	  selectie	  drie	  groepen	  
genomineerd.	  Van	  deze	  drie	  nominaties	  bleek	  de	  
werkgroep	  Siepelveen,	  opererend	  onder	  de	  vlag	  van	  Staatsbosbeheer,	  de	  meest	  
aansprekende	  papieren	  te	  hebben	  voor	  beste	  vrijwilligersorganisatie.	  Het	  tomeloos	  
enthousiasme	  van	  de	  vrijwilligers	  bleek	  daar	  in	  elk	  geval	  debet	  aan,	  zo	  viel	  uit	  de	  
woorden	  van	  de	  wethouder	  op	  te	  maken.	  Van	  elke	  genomineerde	  was	  een	  kort	  
filmpje	  gemaakt	  door	  studenten	  journalistiek.	  Tijdens	  de	  uitreiking	  werden	  ze	  
vertoond	  ter	  verhoging	  van	  de	  feestvreugde.	  Inmiddels	  staan	  ze	  ook	  op	  You	  Tube:	  
http://www.youtube.com/watch?v=sAlfpLnDR8Y&feature=plcp	  	  	  
Op	  het	  podium	  stond	  een	  afvaardiging	  klaar	  van	  Siepelveners,	  getooid	  met	  de	  
bekende	  bruinoranje	  vrijwilligerspetjes,	  om	  de	  prijs	  -‐	  voor	  (bijna)	  iedere	  deelnemer	  
een	  mooie	  bos	  bloemen	  en	  voor	  de	  werkgroep	  een	  geldbedrag	  van	  €	  500	  -‐	  in	  
ontvangst	  te	  nemen.	  	  
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Waardering	  
‘Ik	  ben	  echt	  blij	  verrast’,	  zegt	  Trudi	  van	  den	  Berg.	  Harry	  Dagelet	  is	  net	  als	  Trudi	  
actief	  lid	  van	  de	  werkgroep	  Siepelveen.	  Zijn	  eerste	  reactie	  is	  kort	  en	  krachtig:	  
‘terecht’.	  En	  Syb	  Tumbelaka,	  ook	  zeer	  actief	  in	  de	  werkgroep,	  is	  vooral	  trots,	  omdat	  
zo’n	  grote	  groep	  enthousiaste	  mensen	  zoveel	  bereikt	  heeft.	  ‘Zo’n	  prijs	  is	  heel	  
positief	  voor	  iedereen	  die	  zich	  inzet	  om	  het	  oude,	  oorspronkelijke	  karakter	  van	  de	  
Zeegser	  duinen,	  in	  de	  volksmond	  ook	  wel	  Siepelveen	  genoemd,	  in	  ere	  te	  
herstellen’.	  Om	  daar	  meteen	  aan	  toe	  te	  voegen:	  ‘Ook	  al	  hebben	  we	  intussen	  flinke	  
vooruitgang	  geboekt,	  het	  werk	  is	  lang	  niet	  klaar’.	  	  
Resultaat	  
Elke	  twee	  weken	  gaan	  zij	  en	  nog	  zo’n	  15-‐20	  andere	  vrijwilligers	  op	  de	  vrije	  zaterdag	  
de	  strijd	  aan	  tegen	  de	  oprukkende	  begroeiing.	  Harry	  Dagelet:	  ‘In	  de	  loop	  der	  jaren	  
zag	  je	  de	  heide	  op	  het	  Zeegser	  duin	  steeds	  meer	  terrein	  verliezen,	  vooral	  aan	  de	  
woekerende	  Amerikaanse	  vogelkers,	  maar	  ook	  aan	  jonge	  dennen,	  berken	  en	  eiken.	  
Dat	  opschot	  vormt	  ook	  een	  flinke	  bedreiging	  voor	  de	  jeneverbes	  en	  de	  
zandverstuivingen.	  Als	  je	  daar	  helemaal	  niks	  aan	  doet	  wordt	  alles	  op	  den	  duur	  bos	  
en	  verdwijnen	  heideveld	  en	  zandverstuiving.’	  	  

Het	  resultaat	  mag	  er	  zijn,	  nu	  we	  een	  paar	  jaar	  
verder	  zijn.	  Want	  in	  korte	  tijd	  zijn	  de	  mooie	  
zichtlijnen	  op	  de	  Zeegser	  duinen	  weer	  terug	  van	  
weggeweest,	  is	  het	  glooiende	  landschap	  
opnieuw	  zichtbaar	  geworden,	  kan	  het	  zand	  als	  
vanouds	  stuiven	  en	  zijn	  de	  zeldzame	  
jeneverbesstruiken	  vrijgemaakt	  om	  in	  de	  
toekomst	  beter	  te	  kunnen	  overleven.	  	  
	  
Met	  dank	  dus	  aan	  alle	  leden	  van	  de	  werkgroep	  
Siepelveen.	  En	  van	  harte	  gefeliciteerd	  met	  de	  
prijs!	  
	  
Wilt	  u	  onze	  informatieve	  digitale	  nieuwsbrief	  
ontvangen,	  dan	  kunt	  u	  zich	  hiervoor	  bij	  mij	  
aanmelden:	  toonvanderhammen@xs4all.nl	  
	  
Toon	  van	  der	  Hammen,	  redacteur	  SiepelNieuws	  

	  
Het	  was	  de	  afgelopen	  
tijd	  niet	  alleen	  feest	  bij	  
de	  Werkgroep	  
Siepelveen.	  Allereerst	  
verdween	  er	  in	  het	  
weekend	  van	  1	  oktober	  
een	  jonge	  jeneverbes,	  op	  
24	  oktober	  werd	  er	  
tijdens	  onze	  
werkzaamheden	  een	  
fiets	  van	  één	  van	  onze	  
vrijwilligers	  ontvreemd	  
en	  op	  7	  november	  werd	  
er	  een	  tas	  met	  
gereedschap	  
meegenomen.	  Dus	  ook	  
in	  de	  Zeegser	  duinen	  
moet	  je	  goed	  op	  je	  
spullen	  letten!	  
	  
Syb	  Tumbelaka	  
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‘Er staat weer een boom’ 
	  
Dit	  is	  het	  	  vervolg	  van	  het	  verhaal	  over	  ‘De	  boom’	  eerder	  dit	  jaar	  in	  het	  Zeegser	  
Loopje.	  De	  gezusters	  Menkveld	  hebben	  een	  afspraak	  gemaakt	  met	  een	  firma	  met	  
een	  stobbefrees.	  De	  eigenaar	  kwam	  ter	  plekke	  de	  situatie	  bekijken	  en	  er	  werd	  een	  
afspraak	  gemaakt.	  Op	  de	  ochtend	  van	  27	  september	  waren	  we	  net	  naar	  de	  
kwekerij	  om	  een	  boom	  (een	  rode	  beuk)	  uit	  te	  zoeken,	  toen	  het	  telefoontje	  kwam:	  
Kan	  de	  frezer	  vanmiddag	  komen?	  We	  zijn	  in	  de	  buurt!	  Om	  half	  vier	  was	  de	  man	  er	  
en	  na	  even	  kijken	  hoe	  de	  boom	  straks	  het	  beste	  kon	  staan	  vanwege	  het	  hekje,	  was	  
vervolgens	  de	  klus	  in	  een	  kwartier	  geklaard!	  Wat	  ging	  dat	  mooi	  man!	  Heel	  precies	  
en	  hij	  heeft	  geen	  stang	  geraakt!	  We	  hebben	  hem	  een	  fors	  compliment	  gegeven.	  Op	  
zijn	  advies	  hebben	  we	  de	  oude	  boomsnippers	  verwijderd	  (slecht	  voor	  de	  nieuwe	  
boom)	  en	  hebben	  we	  een	  paar	  weken	  later	  de	  plek	  netjes	  gemaakt	  en	  de	  steen	  
schoongeboend.	  Plantrijp!	  
	  
Woensdag	  7	  november	  om	  13.00	  uur	  was	  het	  zover:	  ‘De	  beuk	  erin!’.	  Samen	  met	  
een	  paar	  familieleden	  en	  vrienden	  om	  foto’s	  te	  maken	  en	  hulp	  te	  bieden.	  Het	  hekje	  
was	  even	  problematisch,	  maar	  er	  lag	  nog	  een	  stuk	  stam	  van	  de	  oude	  boom,	  wat	  
goed	  uitkwam.	  Met	  vereende	  krachten	  werd	  de	  zware	  kluit	  over	  de	  stang	  getild.	  Na	  
enig	  draaien	  en	  wrikken	  kwam	  de	  beuk	  op	  zijn	  plek.	  We	  hebben	  een	  glazen	  pot	  met	  
informatie	  erbij	  in	  de	  grond	  gestopt.	  
De	  pindakaas	  pot	  was	  leeg	  gegeten	  door	  koolmezen,	  pimpels,	  spechten	  en	  
eekhoorns!	  Een	  aantal	  familieleden	  meldde	  zich	  spontaan	  als	  sponsor	  en	  nu	  is	  het	  
dus	  eigenlijk	  een	  familie	  Menkveld	  boom	  geworden.	  Maar	  ook	  de	  vereniging	  ‘Mooi	  
Zeegse’	  staat	  op	  de	  sponsorlijst	  die	  in	  de	  pot	  zit.	  
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En	  nu	  maar	  hopen	  dat	  de	  boom	  zich	  thuis	  voelt	  op	  deze	  plek	  en	  een	  goed	  
groeiresultaat	  laat	  zien.	  We	  willen	  graag	  meemaken	  dat	  ie	  nog	  een	  paar	  meter	  de	  
hoogte	  in	  gaat,	  maar	  ja,	  het	  spreekwoord	  zegt:	  ‘Boompje	  groot,	  plantertje	  dood!’	  
Tot	  slot	  zit	  nog	  in	  de	  planning	  een	  koperen	  plaat	  te	  laten	  maken	  met	  informatie,	  bv.	  
Jan	  Menkveld	  was	  voorzitter	  van	  de	  vereniging	  ‘Mooi	  Zeegse’	  van	  augustus	  1932	  
tot	  augustus	  1947.	  Desgevraagd	  zei	  de	  secretaris	  van	  de	  kampeervereniging	  heel	  
blij	  te	  zijn	  met	  onze	  initiatieven.	  
Tot	  zover	  ons	  verhaal.	  	  
Fam.	  Menkveld,	  Duinrand	  7,	  Zeegse	  
	  
	  
Weet u het nog? 
	   	  

• 15	  December	  is	  de	  kerstboom	  
geplant	  en	  versiert.	  

	  
• 21	  December	  ‘Glüweinavond’	  

vanaf	  20.00	  uur	  in	  de	  feesttent	  op	  
de	  brink	  in	  Zeegse.	  	  

	  
	  

• 31	  December	  vanaf	  12.00	  uur	  oliebollenverkoop,	  op	  het	  terras	  Café	  het	  
Witte	  Huis.	  	  

	  
Wij	  hopen	  veel	  
inwoners	  te	  ontmoeten,	  
dat	  is	  niet	  alleen	  mooi	  
voor	  de	  mensen	  die	  dit	  
organiseren,	  maar	  ook	  
voor	  onze	  financiën.	  De	  
opbrengst	  van	  de	  
‘Gluhweinavond’	  komt	  
volledig	  ten	  goede	  van	  
de	  feestcommissie,	  en	  
de	  opbrengst	  van	  de	  
oliebollenverkoop	  gaat	  
volledig	  naar	  
Dorpsbelangen	  met	  als	  
prioriteit:	  besteden	  aan	  activiteiten	  voor	  de	  jeugd	  van	  Zeegse.	  Beide	  activiteiten	  
zijn	  alleen	  mogelijk	  dankzij	  Café	  Het	  Witte	  huis,	  alle	  materialen	  en	  de	  behuizing	  
worden	  kosteloos	  ter	  beschikking	  gesteld.	  	  
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Zeegser nieuws 
	  
‘Gelukkig’	  ,	  dacht	  ik	  toen	  ik	  het	  Zeegser	  Loopje	  uit	  de	  brievenbus	  haalde.	  ‘	  Daar	  is	  ie	  
weer	  met	  naast	  veel	  nieuws	  ook	  een	  mooi	  lang	  stuk’.	  Omdat	  er	  nu	  eenmaal	  van	  
alles	  te	  doen	  is	  overdag	  pakte	  ik	  het	  krantje	  pas	  weer	  ’s	  avonds	  op	  om	  het	  te	  gaan	  
lezen.	  Als	  je	  zelf	  veel	  schrijft	  kijk	  je	  meestal	  eerst	  naar	  de	  naam	  van	  de	  schrijver,	  en	  
daar	  struikelde	  ik.	  Er	  stond	  geen	  naam	  onder,	  die	  was	  bij	  de	  redactie	  bekend.	  In	  
plaats	  van	  door	  te	  lezen	  vroeg	  ik	  me	  af	  waarom	  iemand	  anoniem	  in	  ons	  Zeegser	  
Loopje	  wilde	  schrijven.	  De	  persoon	  was	  wel	  bekend	  bij	  de	  redactie,	  dus	  half	  
anoniem.	  Wat	  zou	  dat	  betekenen?	  Bang	  om	  over	  de	  inhoud	  te	  worden	  
aangesproken?	  Kritiek	  te	  krijgen?	  Boze	  mensen	  bij	  de	  deur?	  Bedreigingen?	  Ikzelf	  
heb	  wel	  een	  aantal	  keren	  ervaren	  hoe	  boos	  mensen	  kunnen	  worden	  wanneer	  je	  
een	  ander	  standpunt	  hebt	  dan	  zijzelf.	  De	  manier	  waarop	  er	  toen	  op	  mij	  en	  ook	  op	  
mijn	  man	  werd	  gereageerd	  vond	  ik	  niet	  leuk.	  Eerlijk	  gezegd	  en	  geschreven	  heeft	  
het	  me	  wel	  een	  tijdje	  kopschuw	  gemaakt,	  geschrokken	  als	  ik	  was	  dat	  niet	  iedereen	  
het	  kennelijk	  fijn	  vond	  dat	  wij	  hier	  met	  veel	  plezier	  waren	  komen	  wonen.	  Of	  
vonden	  ze	  dat	  wij,	  nieuwe	  inwoners,	  precies	  hetzelfde	  moesten	  vinden	  als	  zij	  die	  
hier	  al	  heel	  lang	  woonden?	  Ik	  denk	  niet	  dat	  zij	  het	  bij	  het	  rechte	  eind	  hebben.	  
Misschien	  hadden	  zij	  slechte	  ervaringen	  met	  nieuwkomers,	  die	  wel	  eens	  even	  orde	  
op	  zaken	  wilden	  stellen?	  Maar	  dat	  is	  iets	  anders	  dan	  nieuwe	  bewoners	  die	  hun	  
steentje	  proberen	  bij	  te	  dragen	  aan	  de	  woonomgeving.	  Zij	  denken	  misschien	  niet	  
volgens	  de	  oude	  patronen,	  maar	  als	  u	  naar	  Assen	  of	  naar	  Anloo	  zou	  verhuizen,	  dan	  
zou	  u	  het	  ook	  niet	  waarderen	  als	  u	  niets	  mag	  zeggen	  over	  uw	  nieuwe	  
woonomgeving.	  Ik	  merkte	  trouwens	  ook	  dat	  al	  die	  heftigheid	  wel	  weer	  wegebde.	  
Pas	  de	  volgende	  dag	  kwam	  ik	  aan	  lezen	  toe.	  Ik	  dacht	  een	  beetje	  te	  begrijpen	  
waarom	  de	  schrijver	  zijn	  naam	  achterwege	  had	  gelaten.	  Hij	  schreef	  wel	  een	  heel	  
bitter	  stuk.	  Teleurgesteld	  en	  vol	  kritiek	  op	  wat	  er	  hier	  gebeurt.	  Ik	  heb	  ook	  wel	  eens	  
van	  die	  katterige	  buien,	  maar	  ben	  dan	  altijd	  blij	  dat	  ik	  er	  me	  niet	  over	  heb	  
uitgelaten.	  Een	  tijdje	  later	  kun	  je	  soms	  weer	  heel	  anders	  tegen	  de	  zaken	  aankijken,	  
en	  dan	  hebben	  anderen	  al	  het	  idee	  gekregen	  dat	  je	  een	  aarts	  mopperaar	  bent.	  Ik	  
zou	  dus	  hebben	  gedacht,	  als	  ik	  de	  schrijver	  was	  geweest:	  laat	  ik	  me	  maar	  even	  
stilhouden	  en	  eens	  nagaan	  of	  mijn	  donkere	  gedachten	  eigenlijk	  wel	  kloppen.	  
	  
Zo	  vroeg	  ik	  me	  af	  of	  hij	  wel	  eens	  betrokken	  is	  geweest	  bij	  de	  vrijwilligersdagen	  van	  
de	  werkgroep	  Siepelveen.	  Of	  hij	  het	  enthousiasme	  en	  de	  werklust	  heeft	  gemerkt	  
van	  deze	  mensen	  die	  zich	  zeer	  betrokken	  voelen	  bij	  de	  bescherming	  van	  kwetsbare	  
natuur.	  Of	  hij	  heeft	  gehoord	  dat	  de	  deelnemers	  het	  stuk	  natuur	  als	  hun	  
verantwoordelijkheid	  zijn	  gaan	  zien,	  iets	  wat	  door	  de	  overheid	  van	  ganser	  harte	  
wordt	  gestimuleerd	  (ja,	  inderdaad,	  nu	  ze	  de	  geldkraan	  hebben	  dichtgedraaid	  is	  het	  
bittere	  noodzaak).	  De	  werkdagen	  vallen	  op	  zaterdag,	  handig,	  maar	  niet	  voor	  mij	  
omdat	  mijn	  koorrepetities	  op	  zaterdagochtend	  zijn.	  Anders	  zou	  ik	  elke	  keer	  willen	  
meedoen,	  want	  het	  verwijderen	  van	  de	  vogelkers	  is	  een	  schone	  zaak.	  Jarenlang	  heb	  
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ik	  het	  alleen	  geprobeerd	  bij	  te	  houden	  op	  het	  Kogelbergsveen,	  dat	  toen	  nog	  ‘ons	  
landje’	  was	  en	  moeten	  toezien	  hoe	  steeds	  weer	  opnieuw	  de	  zaak	  dichtgroeide	  met	  
deze	  eenzijdige	  en	  vrij	  fantasieloze	  woekerplant.	  Hoeveel	  omgezaagde	  berken	  
heeft	  de	  schrijver	  ontdekt?	  Ik	  weet	  wel	  dat	  er	  verwoede	  pogingen	  worden	  gedaan	  
om	  de	  prachtige	  gagelvelden	  in	  het	  ven	  zichtbaar	  te	  maken	  en	  de	  ‘jeneverbes’	  weer	  
terug	  te	  krijgen,	  een	  in	  dit	  landschap	  van	  oorsprong	  groeiende	  struik.	  Dat	  zou	  toch	  
mensen	  die	  hier	  hun	  historie	  hebben	  blij	  moeten	  maken.	  En	  treurig	  vanwege	  het	  
feit	  dat	  een	  zo	  zorgvuldig	  bewaakt	  exemplaar	  gewoon	  uit	  de	  grond	  is	  getrokken	  en	  
foetsie	  is.	  Wie	  de	  digitale	  nieuwsbrief	  van	  de	  werkgroep	  Siepelveen	  leest	  
(misschien	  mag	  ik	  hier	  wel	  het	  adres	  noemen	  waarmee	  u	  zich	  er	  voor	  aan	  kunt	  
melden:	  toonvanderhammen@xs4all.nl)	  kan	  lezen	  hoe	  men	  probeert	  op	  een	  
verantwoorde	  en	  voorzichtige	  wijze	  het	  landschap	  mooi	  te	  houden.	  
	  
Nee,	  ik	  kan	  de	  inhoud	  van	  het	  stuk	  van	  de	  anonieme	  schrijver	  eigenlijk	  niet	  goed	  
plaatsen.	  Ook	  niet	  als	  hij	  het	  over	  de	  loslopende	  honden	  heeft.	  Ik	  heb	  me,	  als	  niet-‐
hondenbezitter,	  nog	  niet	  met	  deze	  discussie	  bezig	  gehouden.	  Wel	  heb	  ik	  mijn	  eigen	  
ervaringen	  die	  er	  op	  neer	  komen	  dat	  we	  met	  z’n	  allen	  onze	  beschikbare	  natuur	  
moeten	  delen.	  Dat	  betekent	  dat	  er	  ruimte	  zou	  moeten	  zijn	  waar	  honden	  los	  met	  
elkaar	  kunnen	  stoeien,	  wat	  is	  er	  nu	  leuker	  om	  te	  zien?	  Dat	  er	  plaats	  moet	  zijn	  waar	  
ik	  met	  mijn	  kleinkind	  rustig	  kan	  lopen	  nu	  zij	  in	  een	  fase	  zit	  dat	  ze	  panisch	  is	  voor	  
honden,	  omdat	  zij	  er	  een	  keer	  heel	  erg	  door	  is	  geschrokken.	  Schapen	  hebben	  voor	  
veel	  mensen	  een	  grote	  aantrekkingskracht	  in	  het	  landschap,	  en	  om	  ze	  rustig	  hun	  
werk	  te	  kunnen	  laten	  doen	  kan	  daar	  beter	  een	  omheining	  voor	  komen,	  zoals	  bij	  het	  
natuurgebied	  waar	  de	  grote	  grazers	  grazen,	  richting	  Oudemolen.	  Ik	  zie	  niet	  echt	  het	  
probleem,	  maar	  zo’	  n	  probleem	  ontstaat	  wanneer	  de	  ene	  partij	  vindt	  dat	  hij	  meer	  
rechten	  heeft	  dan	  de	  ander.	  Zo	  zou	  ik	  vandaag	  nog	  wel	  de	  crossfietsers	  willen	  
verbieden,	  maar	  weet	  dan	  dat	  ik	  ook	  anderen	  hun	  lol	  moet	  gunnen.	  Ik	  zou	  het	  wel	  
fijn	  vinden	  als	  ze	  er	  voor	  een	  beperkte	  tijd	  zouden	  mogen	  racen,	  en	  bv	  niet	  alle	  
dagen	  van	  de	  week	  gedurende	  24	  uur.	  (Echt	  spannend	  voor	  hen	  zou	  zijn:	  fietsen	  in	  
het	  donker,	  koplamp	  voor	  de	  helm	  en	  geen	  wandelaar	  heeft	  er	  last	  van,	  tenminste	  
niet	  degene	  die	  ’s	  avonds	  lekker	  thuisblijven.)	  
	  
Dus	  anonieme	  schrijver:	  herneem	  u,	  blijf	  niet	  mopperen	  maar	  probeer	  het	  van	  de	  
positieve	  kant	  te	  benaderen.	  We	  hebben	  het	  allemaal	  goed	  voor	  met	  onze	  
woonomgeving,	  maar	  we	  moeten	  leren	  omgaan	  met	  de	  verschillende	  
invalshoeken.	  Daarbij	  past	  het	  volgens	  mij	  niet	  dat	  we	  anderen	  zwart	  maken	  en	  op	  
een	  onaangename	  manier	  bekritiseren.	  Daartoe	  heeft	  niemand	  het	  recht,	  zoals	  ik	  
niet	  het	  recht	  heb	  u	  te	  bekritiseren.	  Ik	  heb	  dit	  stuk	  geschreven	  met	  als	  doel	  dat	  we	  
elkaar	  meer	  gunnen,	  door	  te	  proberen	  de	  ander	  te	  begrijpen,	  ook	  al	  zijn	  we	  het	  er	  
niet	  meteen	  mee	  eens.	  	   	  
Reina	  van	  der	  Weij,	  Goldakkers	  Zeegse	  
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Traditie wordt voortgezet met de Fletcher 
Kerstwensboom 

	  
In	  Fletcher	  Hotel-‐Restaurant	  De	  Zeegser	  Duinen	  kan	  er	  vanaf	  10	  december	  weer	  
een	  kerstwens	  achtergelaten	  worden	  in	  de	  kerstboom.	  De	  Zeegser	  Duinen	  hecht	  
veel	  waarde	  aan	  Maatschappelijk	  Verantwoord	  Ondernemen	  en	  organiseert	  
daarom	  voor	  de	  tweede	  keer	  de	  campagne:	  De	  Fletcher	  Kerstwensboom.	  In	  deze	  
kerstboom	  kunnen	  gasten	  en	  buurtbewoners	  een	  speciale	  kerstbal	  ophangen.	  Op	  
deze	  kerstbal	  kan	  men	  aangeven	  wie	  een	  5-‐gangen	  verrassingsdiner	  verdient	  voor	  
twee	  personen	  en	  waarom	  deze	  persoon	  dit	  verdient.	  
De	  kerstbal,	  die	  in	  het	  hotel	  verkrijgbaar	  is,	  kan	  in	  de	  boom	  gehangen	  worden	  tot	  
en	  met	  31	  december	  2012.	  Na	  afloop	  van	  de	  campagne	  wordt	  contact	  opgenomen	  
met	  de	  winnaar	  van	  het	  5-‐gangen	  verrassingsdiner.	  Naast	  de	  kerstbalactie	  
organiseert	  De	  Zeegser	  Duinen	  nog	  andere	  kerstactiviteiten.	  Tijdens	  Kerst	  kan	  er	  
genoten	  worden	  van	  heerlijke	  kerstbrunches	  en	  kerstdiners.	  Voor	  de	  kerstbrunch	  is	  
iedereen	  van	  harte	  welkom	  vanaf	  11.00	  uur	  en	  voor	  het	  diner	  vanaf	  18.00	  uur.	  
Voor	  reserveringen	  contact	  opnemen	  via	  0592–53	  00	  99	  of	  via	  email	  
info@hoteldezeegserduinen.nl.	  
	  
Hotel-Restaurant De Zeegser Duinen in actie 

voor 3FM Serious Request 
	  
Fletcher	  Hotel-‐Restaurant	  De	  Zeegser	  Duinen	  steunt	  vanaf	  12	  december	  
de	  negende	  editie	  van	  3FM	  Serious	  Request.	  Vanaf	  deze	  datum	  doneert	  
het	  hotel	  bij	  elk	  verkocht	  3-‐gangen	  diner	  €	  1,-‐	  aan	  het	  goede	  doel	  van	  
3FM.	  
Dit	  jaar	  vraagt	  de	  actie	  aandacht	  voor	  de	  allerkleinsten:	  miljoenen	  baby’s	  
die	  hulp	  nodig	  hebben	  om	  te	  kunnen	  blijven	  leven.	  Een	  stille	  ramp	  die	  
wereldwijd	  elk	  jaar	  5,5	  miljoen	  slachtoffertjes	  maakt	  en	  het	  gevolg	  is	  van	  
gebrek	  aan	  medische	  zorg	  en	  begeleiding.	  Daarom	  wil	  Hotel-‐Restaurant	  De	  
Zeegser	  Duinen	  samen	  met	  de	  hulp	  van	  de	  lokale	  gasten	  een	  steentje	  
bijdragen.	  Bij	  elk	  verkocht	  3-‐gangen	  diner	  doneert	  het	  hotel	  €	  1,-‐	  aan	  het	  
goede	  doel	  van	  3FM.	  
Fletcher	  Hotel	  Voucher	  
Fletcher	  start	  in	  december	  ook	  een	  voucheractie.	  Van	  iedere	  verkochte	  
voucher	  doneert	  Fletcher	  Hotels	  €	  1,-‐	  aan	  3FM	  Serious	  Request.	  Boeken	  
gasten	  ontbijt	  bij	  dan	  doneert	  Fletcher	  €	  2,-‐	  en	  bij	  het	  bijboeken	  van	  een	  3-‐
gangen	  diner	  wordt	  het	  bedrag	  verdrievoudigd,	  naar	  €	  3,-‐.	  Op	  de	  
actiewebsite	  wordt	  door	  middel	  van	  een	  teller	  de	  stand	  bijgehouden.	  
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